

<p>Reference No: 02/T12/2025</p> <p>Kuwait: 15 January 2024</p> <p>Dear/ Capital Markets Authority Dear/ Boursa Kuwait Company</p> <p>Greeting,</p> <p><b>Subject: Supplementary Disclosure of the Qualification Beyout Investment Holding Group and one of its subsidiaries for the Mubarakiya Markets and Parking Development Project</b></p> <p>With reference to the above subject, and in according with the provisions of Chapter four "Disclosure and Transparency" of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 Regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities.</p> <p>Attached is the Supplementary disclosure form regarding the above- mentioned subject</p> <p>Yours sincerely,</p>	<p>مرجع رقم: 02/ ن / 12 / 2025</p> <p>الكويت في 15 يناير 2025</p> <p>السادة / هيئة أسواق المال المحترمين،، السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين،، تحية طيبة وبعد،،،</p> <p><b>الموضوع: إفصاح مكمل عن تأهيل مجموعة البيوت الإستثمارية القابضة وأحد شركاتها التابعة لمشروع تطوير أسواق المباركية ومواقف السيارات</b></p> <p>إشارة إلى الموضوع أعلاه، و عملاً بأحكام الفصل الرابع " الإفصاح و الشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال و تنظيم نشاط الأوراق المالية.</p> <p>مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل بشأن الموضوع أعلاه</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،</p>
--	--



عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

عبدالرحمن محمد صالح الخننه

## نموذج الإفصاح المكمل

Date	Name of listed company	اسم الشركة المدرجه	التاريخ
15 January 2025	Beyout Investment group holding (K.S.C.P)	مجموعة البيوت الاستثمارية القابضة (ش.م.ك.ع)	15 يناير 2025
Disclosure title		عنوان الافصاح	
Supplementary Disclosure – about the Qualification Beyout Investment Holding Group and one of its subsidiaries for the Mubarakiya Markets and Parking Development Project.		افصاح مكمل – تأهيل مجموعة البيوت الاستثمارية القابضة وأحد شركاتها التابعة لمشروع تطوير أسواق المباركية ومواقف السيارات.	
Date of Previous Disclosure		تاريخ الافصاح السابق	
14 July 2024		14 يوليو 2024	
Developments that occurred to the disclosure		التطور الحاصل على الافصاح	
Referring to the previous disclosure dated 14 January 2025, note that the qualification process at the first center does not constitute an advantage against competing companies.		بالإشارة الى الافصاح السابق بتاريخ 14 يناير 2025 يرجى العلم بأن عملية التأهيل بالمركز الأول لا تعد أفضلية مقابل الشركات المنافسة.	
The financial effect of the occurring developments		الاثر المالي للتطور	
There is no financial impact.		لا يوجد أثر مالي	

